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بازتاب بازدید بهارستانی ها در خیابان بهشت
در جلسه روز گذشته شورای شهر تهران برخی از اعضا، بازدید نمایندگان مجلس دوازدهم از پروژه های عمرانی پایتخت را اقدام ارزشمندی دانستند 
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کمک برای برگزاری بهتر مراسم اربعین

ســید احمد علوی، رئیس کمیته گردشــگری شــورای شــهر تهران: چنــد گلوگاه مناســبتی در حــوزه خدمات 
شــهری داریم که اقدامات قابل  قبولی در آن انجام شده است. هر سال در مراســم اربعین به میلیون ها زائر 

خدمت رسانی می شود و امسال هم باید کمک کنیم تا این مراسم به بهترین شکل ممکن اتفاق بیفتد.

اختلافات به صلاح شورا و شهرداری نیست
علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای شهر تهران: قطعا بین شهردار و شورا اختلافاتی وجود دارد، ولی معتقدم این 
اختلافات اصلا به صلاح شورا ، شهرداری و مردم نیســت و همه باید همت کنیم و اختلافات را کنار بگذاریم. 

باید محور اصلی را درنظر بگیریم تا کارها به سرانجام برسد.

نیلوفر ذوالفقاری؛ روزنامه نگارعکس نگاره

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

دوشــنبه یک مردادماه، 24نماینده تهران در مجلس 
دوازدهم همراه با شهردار تهران، از پروژه های پایتخت 
بازدید داشتند و ساکنان ســاختمان سبز بهارستان، 

اقدامات صورت گرفته از سوی شهرداری تهران را خوب 
و ارزشمند ارزیابی کردند. بازتاب های این بازدید دیروز 
در خیابان بهشت و صحن دویست و پنجاه ویکمین جلسه 
شورا هم نمود و بروز کرد و مهدی چمران، رئیس شورای 
شهر تهران و تعدادی از اعضا هم ضمن تقدیر از حضور 
نمایندگان مجلس در برنامــه بازدید، آن را آغازی برای 

تعامل بیشتر شورا و مجلس دانستند. البته در این بازدید 
انتقاداتی هم مبنی بر عدم اطلاع رسانی درست و به موقع 
از عملکرد شــهرداری تهران در رسانه ها مطرح شد که 
اعضای شورای شهر تهران هم آن را تأیید کرده و خواستار 
تقویت اطلاع رسانی در حوزه مدیریت شهری شدند. اما 
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بازدید نمایندگان از پروژه های تهران برنامه 
خوبی بود

مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران : بازدید نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی از پروژه های عمرانی شهر تهران برنامه 
خوبی بود. پروژه های عمرانی در دســت اقدام به ســرعت پیش 
می رود و اکثر آنها امســال به بهره برداری می رسد. البته آزادراه 

شهیدشوشتری به دلیل اینکه پروژه بزرگی است، امسال فاز اول آن 
افتتاح می شود. به طورکلی با افتخار می توانیم بگوییم که شورا و شهرداری 

در پروژه های عمرانی به خوبی کار خود را انجام داده  اند. مهدی چمران در حاشیه 
دویست و پنجاه ویکمین 
جلسه شورای شهر 
تهران در جمع 
خبرنگاران حاضر شد و 
به پرسش ها پاسخ داد.

خبرنگارانشهری در جمع رئیس پارلمان پاسخ های 

 تلاش برای انجام وظایف: تلاش ما این 
بوده که هیچ گاه شوراها به سرنوشت نامناسبی 
دچار نشوند و ســعی می کنیم وظایف خود را 
به خوبی انجام دهیم که در ایــن صورت قطعا 

موفق خواهیم بود.

 اختلاف نظرهای ایجادشده در شورا: 
شورای شهر ششم، شورای زنده، فعال و دارای 
افکار مختلف است که باید کنار هم قرار بگیرند 
و با مشورت و نتیجه گیری مثبت منجر به اقدام 

شوند؛ بنابراین هیجانی نمی توان گام برداشت.

  ورود اتوبوس های جدید برای اربعین: 
اتوبوس های جدیــد برای اســتفاده زائران در 
اربعین توسط وزارت کشور تأمین می شود و پس 
از اتمام مراسم اربعین به شــهرداری ها واگذار 

خواهد شد.

 دستور جلسه اول: بررسی یک فوریت لایحه 
احداث آرامستان های جدید در تهران

توضیحات:  محمدجواد تاجیــک، مدیرعامل 
سازمان بهشت زهرا)س(: حدود ۲۰سال از موضوع 
ساخت آرامستان های جدید عقب هستیم و تا پایان 
امسال فرصت داریم و اگر این کار صورت نگیرد، هر 
روز 4۰متوفی روی زمین می ماند. همچنین برای 
5۰سال آینده به 6میلیون و 7۰۰هزار قبر نیاز داریم 
که با احداث آرامســتان های جدید می توان این 

ظرفیت را در نقاط مختلف تهران ایجاد کرد.
تصمیم شورا: در نهایت یک فوریت این لایحه با 

1۰رأی مخالف تصویب نشد.

دستور جلسه دوم: بررسی لایحه اصلاحیه 
مصوبه بهای خدمات صدور مجوز حفاری، 

لکه گیری و ترمیم آسفالت معابر
توضیحات:  سیدجعفر تشکری  هاشمی، رئیس 
کمیســیون عمران و حمل ونقل شورا: مطابق 
با این لایحه در بافت فرســوده هزینه ای بابت 
گسیختگی معبر و روکش پولی دریافت نخواهد 
شد و اگر زمان ترمیم بیش از 5روز طول بکشد 
شهرداری تهران مکلف اســت مطابق با قانون 

نسبت به رفع اشکالات رأسا اقدام کند.
تصمیم شــورا: در نهایت این لایحه با رأی 

اکثریت اعضا تصویب شد.

 دستور جلسه سوم: بررسی لایحه تعیین 
نرخ کرایه و بهای خدمات سرویس مدارس 

شهر تهران برای سال 1403
توضیحات: سیدجعفر تشــکری هاشمی، رئیس 
کمیسیون عمران و حمل ونقل شورا: برای رانندگان 
تاکســی 45درصد افزایش، خودروهــای برقی تا 
سقف ۸۰درصد به شــرط خدمات ویژه، 5۰درصد 
خودروهای ســواری حداکثر 5نفــر، مینی بوس ها 
5۰درصد پیش بینی شــده و سرویس دانش آموزان 

استثنایی هم رایگان خواهد بود.
تصمیم شورا: در نهایت اعضای شورای شهر تهران با 
45درصد افزایش نرخ سرویس مدارس موافقت کردند.

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

از جانمایی آرامستان های جدید تا افزایش نرخ سرویس مدرسه

تداوم نشست نمایندگان مجلس و شورا
پرویز  سروری، نایب رئیس شورای شهر تهران: خوشحالم 
که روز گذشــته نمایندگان مجلس به مدت 1۰ساعت از چند 
کلان پروژه تهــران بازدید کردنــد و مباحثی کــه از قول آنها 
مطرح شد، نشــان داد که تا چه میزان در انعکاس خدمات شورا 

و شهرداری کوتاهی کرده ایم. امیدواریم نشست نمایندگان مجلس 
و شورای شهر ادامه پیدا کند تا بتوانیم از ظرفیت مجلس استفاده کنیم و 

مجلس نیز استفاده جدی از ظرفیت شهرداری و شورا داشته باشد.

انتقاد برخی از نمایندگان مجلس از اطلاع رسانی
ســیدمحمد آقامیری، رئیس کمیته عمران شورای شهر 

تهران :بازدید نمایندگان مجلس از پروژه ها حدود 1۰ساعت 
به طول انجامید که این حضور قابل تقدیر اســت. در این برنامه 
توضیحات کاملی درباره پروژه ها به نمایندگان مجلس داده شد 

و این ارتباط می تواند نقش مؤثری در ایجاد هماهنگی ها داشــته 
باشد. اکثر نمایندگان متوجه شدند که چه اقداماتی انجام شده است، اما از 
اطلاع رسانی درست در زمینه پروژه ها گلایه مند بودند؛ از این رو شهرداری 

باید موضوع اطلاع رسانی را با جدیت پیگیری کند.

 رویش گیاهان سبز 
در ایستگاه های اتوبوس

چند روزی اســت مســافران خطوط تندروی خیابان 
ولی عصر)عج( در بعضی از ایســتگاه ها، حال و هوای 
متفاوتی پیدا می کنند و روحشان تازه می شود چراکه 
ایســتگاه های اتوبوس منطقه یک بــا هدف ترغیب 
شهروندان به استفاده از وســایل حمل ونقل عمومی با 
نصب المان و مبلمان جدید و با کاشت گیاهان پوششی 

زیباسازی و سبز شدند.

تعیین تکلیف 

3دستور جلسه ایستگاه اتوبوس در 
این منطقــه با نصب 
المان هــای مشــبک 
اســلیمی  طــرح  بــا 

بهسازی شده اند.
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خط اتوبوس های تندرو 
از منطقه یک می گذرد، 
یکی از میدان تجریش 
پایانــه  از  دیگــری  و 
شــهید علیرضــا افشــار 
به دیگر مقاصد حرکت 

می کنند.

2

درصــد ایســتگاه های 
اتوبــوس منطقــه یــک 
بــا نصــب المان هــای 
مشبک طرح اسلیمی، 
صندلــی،  نیمکــت، 
رنگ آمیزی و... بهسازی 

شده است.

45
طراحی خلاقانه 
ایستگاه کاظمی

سید فرید مرتضوی، سرپرست 
معاونــت حمل ونقل و ترافیک 
شهرداری منطقه یک: اقدامات 
اجرایی متعددی در ایستگاه اتوبوس 
کاظمی در خیابــان ولی عصر)عج( 
انجــام شــده اســت کــه ازجمله 
این فعالیت هــا می تــوان از نصب 
گلدان هایی با گیاه پوششی و رونده، 
تبدیل شیشه ها به المان های مشبک 
طرح اســلیمی بــرای جلوگیری از 
نصب آگهی و ایمنی بیشــتر، نصب 
نیمکت به جای صندلی و سطل های 

زباله خلاقانه نام برد.
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